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V době od konání L. zasedání Akademického sněmu AV ČR Dozorčí komise jednala 

dvakrát – 31. 8. 2017 (korespondenčně) a 13. 11. 2017. Na listopadové jednání byl 

přizván i člen předsednictva Akademické rady AV ČR RNDr. Martin Bilej, DrSc., který 

doplnil a zodpověděl dotazy členů komise týkající se Zprávy o ekonomické situaci 

Akademie věd České republiky a návrhu jejího rozpočtu na rok 2018. Projednána 

byla dále Zpráva o činnosti Akademické rady Akademie věd České republiky 

za období od L. zasedání Akademického sněmu AV ČR.  

Předseda Dozorčí komise AS AV ČR se na pozvání předsedkyně AV ČR v mezidobí 

účastnil zasedání Akademické rady a členové Dozorčí komise se prostřednictvím 

datového úložiště či elektronické pošty  seznamovali se zápisy z jednání Akademické 

rady, Vědecké rady a Ekonomické rady a s podklady k vybraným důležitým bodům. 

 

Ke Zprávě o činnosti Akademické rady za období od L. zasedání Akademického 

sněmu 

Dozorčí komise se seznámila se Zprávou o činnosti Akademické rady a konstatuje, 

že Akademická rada v uplynulém období řádně plnila povinnosti a úkoly vyplývající 

z platných předpisů a pravidel a z usnesení L. zasedání Akademického sněmu.   

 

Ke Zprávě o ekonomické situaci Akademie věd České republiky a návrhu jejího 

rozpočtu na rok 2018 

Dozorčí komise návrh zprávy podrobně prodiskutovala na zmíněném zasedání 

s RNDr. Martinem Bilejem, DrSc., a nemá k ní žádné podstatné připomínky.  

U návrhu rozpočtu AV ČR na rok 2018 Dozorčí komise velmi pozitivně hodnotí snahu 

Akademické rady postupně eliminovat předchozí podfinancování Akademie věd 

v oblasti péče o majetek a omezený rozvoj stavebního i přístrojového vybavení 

pracovišť, vynucené nedostatkem finančních prostředků v několika minulých 

obdobích.  

Dozorčí komise připomíná, že střednědobý výhled opět předpokládá v roce 2020 

nepatrný pokles oproti roku 2019. Pracoviště by při promýšlení svých finančních 

strategií měla aktuální stav střednědobého výhledu zohlednit a s tímto případným 

poklesem finančních zdrojů výhledově počítat. 
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Stížnosti a připomínky 

Dozorčí komise do dnešního dne neobdržela žádný podnět nebo připomínku, kterými 

by se měla nebo mohla v rámci svých úkolů vymezených Stanovami Akademie věd 

ČR a svým statutem zabývat. 

 

Závěrečná doporučení 

Dozorčí komise doporučuje Akademickému sněmu, aby 

- schválil Zprávu o činnosti Akademické rady AV ČR za období od L. zasedání 

Akademického sněmu Akademie věd České republiky, 

 

- schválil Zprávu o ekonomické situaci Akademie věd České republiky a návrh 

jejího rozpočtu na rok 2018. 

 

 

 

Praha 14. listopadu 2017 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dozorčí komise Akademického sněmu AV ČR 
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Návrh usnesení Akademického sněmu AV ČR 

 

Akademický sněm 

- schvaluje předloženou Zprávu Dozorčí komise Akademického sněmu AV ČR. 

 

 

 

 


